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OE) (EE)Sent: Fri 1/29/2021 I BE PM

Subject: RE: Kamervragen SP_spoed. 2021201634 - Van Gerven SP_AZ_RD_pk

Received: Fri 1/29/2021 5:35:06 PM

Voor mij akkoord!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INCEEC.BE (EES) RETIN uivs i>

Datum: vrijdag 29

iv2021
5:59 PM

Onderwerp: RE: Kamervragen SP_spoed. 2021Z01634 - Van Gerven SP_AZRDpk

Hoi allen,

Bedankt voor jullie snelle reacties vandaag.

Kan het antwoord zoals door ERP Eaangegeven de set en de lijn in?

Alvast dank!

Vriendelijke groet,

Covid-19 vaccinatieteam

Programmadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

MO | e[IEEI e ninvws.nl

var: IEEE B21. (EREEY) IEEE ins.

iwidsg od 202117:
50

Onderwerp: RE: Kamervragen SP_spoed. 20217201634 - Van Gerven SP_AZRD pk

ole.
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Ik ben het eens metREg dat dit nu geen geschikte reactie is op een Kamervraag. En dat hetvan komt maakt het

voor mij niet betrouwbaarder. Ik vind dat de minister hier nu geen witspraken over moet doen.

Mijn voorstel zou zijn: Intravace heeft nu geen voorzieningen voor de (grootschalige) productie van vaccins. Dat is op dit

moment ook niet hun deskundigheid.
Eventueel zoiets toevoegen als: Ondernemers die aan alle kwaliteits-, veiligheids- en vergunningseisen kunnen voldoen,
kunnen in Nederland nieuwe productiefaciliteiten oprichten.

Vriendelijke groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: ENE. 0. (BED) MEE inv.
Datum: vrijdag 29 jan. 2021 5:25 P|

Onderwerp: RE: Kamervragen SP_spoed. 2021201634 - Van GervenSP.AZ RDpk

Ok. dank. opzich zeggen we niks over een beleidswijziging. Maar dat ze plannen maken. Die ze wel al ook met Raad van

commissarissen hebben besproken. En ook ons eerder in overleg met PDC19 hadden aangekondigd....
En hun plannen willen ze voorleggen. Ondermeer half februari, wanneer we een po met Intravacc hebben vanuit PD-C19. Bij de

voorbereiding betrek ik jullie natuurlijk.

Voordat je je mail verstuurde had ik tekst nog wat aangepast, maar dat is nog steeds een andere lijn dan jij aangeeft. Eventueel

toezegging aan Kamer over latere informeren weghalen?

RIFE ben benieuwd naar jou zienswijze...

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 17:19

5.1.24 ) minvws.nl>; , ,

(EAE

2 ) < minvws.nl>; -

Onderwerp: RE: Kamervragen SP_spoed. 2021701634 - Van Gerven SP_AZ RD_pk

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Bij afwezigheid van [ERE eageer ik op je verzoek.

Mijn eerste reactie is dat Intravacc dat niet zelf zomaar kan besluiten zonder de aandeelhouder daarbij te betrekken. Hier moet dus

een formeel besluit( niet alleen een telefoontje van over worden genomen. Daar is nu bij mijn weten geen sprake

van, maar ligt ook meer aan opdrachtgeverskant. Wellicht dat hier een aanvulling op heeft.

Daarnaast is Intravacc nu gericht op het ontwikkelen van prototype vaccins en zou hiermee een beleidswijziging worden
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aangekondigd. Dat zou ik ( als de staat dit al wil) niet in Kamervragen doen.

Ik zou aan een antwoord denken in de trant van:

Intravacc is nu gericht op het ontwikkelen van protoype vaccins en daarmee is geen sprake van productiefaciliteiten. Het

voornaamste is dat de publieke belangen (wereldwijd) bij de productie van vaccins goed worden geborgd. Daarbij denk ik in eerste

instantie aan bestaande productiefaciliteiten.

Wat denk jij

Groet,

van:IEEIE. GED) MEE ~ninvvs.n)>
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 16:56

Onderwerp: FW: Kamervragen SP_spoed. 2021701634 - Van Gerven SP_AZRD pk

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:

Datum: vrijda
5 (ED MEW niso>2 29 jan. 2021 4:36 PM

) g

Omerwers:oreSPspoed. 2021201634 - Van Gerven SPAZRDpk

Graag stem ik antwoord

snelle reactie, graag mere
Po met jullie af. Ok? Ik heb met contact gehad over deze vragen... Lukt een


